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Maandag 17 april —  JH Jakkedoe 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Arno Vanmeerhaege (KLJ Waregem), Marie De Graeve (KLJ Waregem/Wimbo), Warrre Chris-

tiaens (Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Leon Warnez (Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Mehdi Tizaghouine (KSA Wa-

regem), Nieki Snoeijen (Chiro Waregem Centrum), Thomas De Vos (Chiro Waregem Centrum), Victor Willemijns 

(Jeugdhuis Den Uitvlucht), Kamiel Tomme (Chiro Nieuwenhove/Jeugdschaakclub Luctor et Emergo), Dante Ver-

bauwhede (dagelijks bestuur), Hannes Declercq (voorzitter jeugdraad), Flor Coussement (Jeugddienst), Simon Des-

met (dagelijks bestuur), Clemens Van Cauwenberghe (Chiro Gaverke), Leontine Desloovere (Chiro Gaverke), Jas-

mine Tyberghien (Akabe Funk), Helena Libbrecht (Akabe Funk), Stef Tijtgat (KAJ De Snaere/Chiro Leieland/JH 

Den Uitvlucht), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Lucas De Sloovere (Dagelijks 

bestuur), Cindy Besard (Dagelijks bestuur), Zora Hermans (Chiro Oetsjiekoetsjie), Zoë Duffeleer (Scouts Ware-

gem), Nona Maes (Scouts Waregem) 

 

Verontschuldigd: Jong VLD, Jong CD&V, Jo Neirynck (Schepen van jeugd) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Financieel 

Cindy: Voorlopig geen updates. 

 
Jeugdreceptie  

Flor: De jeugdreceptie zal doorgaan op vrijdag 12 mei van 18.00u. tot 19.30u. in de foyer van de Schakelbox. Aan-

sluitend krijgt je de kans om een optreden van Mayorga mee te pikken, die momenteel op nummer één staan in de 

Afrekening op Studio Brussel.  

Dante: Wie mag daar allemaal naartoe komen?  

Flor: Uiteraard leden van de jeugdraad en de leiding van de jeugdverenigingen. Donderdag weet ik definitief hoe-

veel plaatsen we krijgen voor het optreden. Als de uitnodiging verstuurd wordt zal het dus de bedoeling zijn dat 

je doorgeeft met hoeveel je naar de receptie komt en ook hoeveel mensen er zouden blijven voor het optreden. 

De Gouden borstel zal ook uitgereikt worden tijdens de receptie.  

Simon: Ook de prijs voor jongere van het jaar wordt uitgereikt.  

Cindy: We hebben alle inzendingen goed gelezen en het is iemand van de genomineerden geworden die de prijs 

van jongere van het jaar zal mogen ontvangen. De genomineerden gaan nog een mailtje krijgen.  

Flor: De genomineerden mag je zeker meenemen in het aantal dat je doorgeeft voor de receptie.  

 

Coronasurplus 

Hannes: De coronasubsidie die nog over is zouden we willen omvormen naar een subsidie om maatschappelijke 

problemen aan te pakken, zoals milieu, herbruikbare bekers, kansarmoede, voordeeltarief voor inschrijvingen bij 

de jeugdverenigingen, tweedehandskledij, enz. We hebben een voorstelreglementje opgesteld hiervoor, ik vat dit 

even samen. We zouden ook hier voor deze subsidies de verdeelsleutel toepassen voor alle ingediende projecten. 

De bedoeling is dat jeugdverenigingen bij de jeugdraad een aanvraag kunnen indienen voor een maatschappelijk 

project, het dagelijks bestuur moet deze projecten eerst goedkeuren. Het project moet plaatsvinden in 2024, de 

aanvraag voor de subsidie moet je bij jeugdraad aanvragen voor 1 november 2023. De toelage kan nooit méér be-

dragen dan de werkelijk ingediende kosten met een maximum van  2500 euro per vereniging. Twee projecten van 
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bijvoorbeeld 1000 euro, dat kan wel. Na het project moet je de facturen, contracten, onkostennota’s bezorgen. 

De bedoeling is wel dat de verenigingen de subsidie op voorhand krijgen als steun om het project te kunnen uit-

voeren. Daarom moet je op voorhand de begroting en offertes bezorgen, zodat de subsidies op basis hiervan kun-

nen verdeeld worden. Dit reglement moet goedgekeurd worden door gemeenteraad. 

Stef:  Ik heb een vraag hierover. Wij hebben met JH Den Uitvlucht hier rond samengezeten en wij zien daar wel 

een kans in dus wij zouden graag een gastspreker van Wat Wat laten komen om te vertellen over kansarmoede. 

Kan die vorming bekostigd worden met die subsidie?  

Hannes: Ja, dat kan.  

Stef: Je zei dat je ook twee verschillende projecten mag doen. Ook de herbruikbare bekers zouden we hiermee 

willen aankopen, mogen we dat ook doen via die subsidie? 

Hannes: Ja, twee dossiers indienen kan, maar met éénzelfde maximum van 2500 euro. Als dit reglement goedge-

keurd is door de gemeenteraad zal er waarschijnlijk een aanvraagformuliertje op de website komen waar je een 

dossiertje kan indienen. Hierbij bezorg je ons dan ook al de offertes van de bekers.  

 

Aankoop nieuw materiaal uitleendienst 

Jonas: Er werden offertes opgevraagd bij drie leveranciers: Bekafun (Izegem), Electronics Vanden Berghe 

(Waregem) en Grizzly Sound (Oudenaarde). Er werd gekozen voor de artikels met de beste prijs van bij Bekafun 

als Electronics Vanden Berghe. Afbeeldingen van de nieuwe aankopen vind in bijlage op pagina 5 en 6 van dit ver-

slag. 

Via Bekafun:  

⚫ 12 boxstatieven Gravity met automatische lockingpin: 770,78 euro 

⚫ Subwoofer Pioneer 15 inch speaker: 649,52 euro 

⚫ 5x walkie talkies Kenwood met oortelefoon in transportkoffer: 1740,78 euro 

⚫ Lichteffect JB Systems Party Derby: 87,06 euro 

⚫ Lichteffect JB Systems Invader: 203,16 euro 

Via Electronics Vanden Berghe: 

⚫ Vloermonitor JB Systems: 339 euro 

⚫ Draadloze microfooninstallatie: 398,99 euro 

⚫ Lichteffect JB Systems Alien: 299 euro. Deze was niet de goedkoopste, maar de prijs-kwaliteitverhouding 

was beter dan het voorstel van Bekafun. 

Totaal: 4488,39 euro inclusief btw. 

 

 

Varia 

Flor: Op zaterdag 6 mei gaat Waregem Tekent door, een samenwerking van de cultuurdienst, Be-Part, de Bib, de 

Kunstacademie en Atelier Offline. Het draait allemaal rond tekenen en leren tekenen, schetsen. Het is gratis, je 

kan er perfect naartoe gaan met je jeugdvereniging.  

Woensdag 19 april is het opnieuw de Buitenspeeldag, maak gerust nog wat reclame via jullie kanalen. De Buiten-

speeldag gaat terug door op vier locaties: de Zuiderpromenade in het centrum van Waregem, bij OC De Kernelle 

in Beveren-Leie, bij OC De Coorenaar in Desselgem en aan het Sint-Elooisplein in Sint-Eloois-Vijve. We verzien gra-

tis water op elke locatie. 

Voor Chiro Gaverke, Ik heb jullie groepsleiding gezien ivm de Boulodroom. Er wordt een gebouw geplaatst voor de 

petanque op de plaats van de oude brandweerkazerne, het komt er op neer dat jullie extra groene ruimte hier-

door krijgen.  

Leontine: Op zich hebben we geen nood aan extra groene ruimte maar wel een berging voor ons materiaal. 
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Flor: Dit is niet voorzien de nieuwe gebouwen van de petanque maar de gebouwen van de parochie zijn nog niet 

weg en de schepen van patrimonium, Rik Soens, heeft zijn garantie gegeven dat er altijd wel opties zullen zijn 

binnen de huidige locatie. Je hoeft je geen zorgen te maken.  

 

Jonas: Aan het jeugdcentrum zijn ze bezig met de permanente beachvolleyveldjes aan te leggen. Het zijn twee 

veldjes die in elkaars verlengde liggen. Als er geen training van de volleybal bezig is mag iedereen deze veldjes 

gebruiken. Zie afbeelding in bijlage op pagina 6.  

 

Zora: Chiro Oetsjiekoetsjie organiseert op 29 april een Italiaanse avond met paste, wie 6 kaarten koopt (14 

euro/stuk) krijgt een gratis fles wijn. Misschien leuk om met jullie leidingsploeg eens langs te komen voor een ge-

zellige avond. 

Ik wou ook nog eens vragen of er al nieuws is voor het platform om ons materiaal te stockeren?  

Flor: De stabiliteitsingenieur is geweest, deze moet nog eens gecontacteerd worden om een algemene goedkeu-

ring te geven en dan is het kwestie van 3 offertes op te vragen. Dan zou het wel snel kunnen gaan voor de bouw 

van het zelf maar al wat er aan vooraf gaat is misschien niet zo snel. Er was ook een leerling die op klasbezoek 

was bij de jeugddienst die deze boodschap moest overbrengen van zijn ouders, dus dat was redelijk duidelijk.  

 

Stef: Vrijdag doen wij onze afterschool deejay, de uitbater van Den Arrivée heeft Tom van Grieken uitgenodigd 

diezelfde avond. Sinds de bekendmaking van dit evenement zijn er al enkele mensen aan zijn deur ruzie komen 

maken. We hebben schrik voor de veiligheid van onze jeugd.  

Flor: Ik ga zeker de politie hiervan verwittigen.  

Stef: Wij, als jeugdhuis, gaan er ook op toezien dat onze jeugd de confrontatie niet gaat opzoeken. 

 

Mehdi: Zou er nieuws zijn ivm de poort voor de KSA? Er zijn de laatste tijd veel inbraken in de buurt.  

Flor: Momenteel is dit hetzelfde verhaal als bij Chiro Vijve, ik vind het vervelend want die vraag sleept ook al 

lang aan, ik geef dit nog eens door aan dienst gebouwen. Als er ingebroken werd in het lokalen en deze zijn eigen-

dom van de stad, gelieve ons hiervan op de hoogte te brengen. Omdat ik weet dat het hier in de Jakkedoe ge-

beurd is en ook bij de Chiro. Verwittig ook altijd de politie dan kunnen ze vaststelling doen en een PV ommaken, 

anders heb je eigenlijk geen voet om op te staan. Daarnaast kunnen ze jullie ook op de hoogte houden van het 

onderzoek. Ook de stad kan dan een dossier opmaken als er dingen moeten hersteld worden.  

Warre: De kassa van de Jakkedoe is gevonden, ze was helemaal kapot geslagen, er zijn twee verdachten.  

 

Clemens: Onze aspimeisjesleiding willen een zomerbar organiseren voor de leden en hun vrienden. Maar SO Ga-

verke zegt dat de VTI parkeert op die parking, maar die zomerbar zou doorgaan tijdens de vakantie. Ze geven ook 

geen toestemming om het in onze eigen lokalen te doen.  

Flor: Dat is een beetje raar, en waarom mag je niet buiten? 

Clemens: Voor het geluid, denk ik? Het is maar tot max. 22u. 

Flor: Dan kan je best een activiteitenfiche invullen en dan is het de stad die hierover beslist. Jullie huren de loka-

len van het SOG, daarover kunnen zij beslissen, maar wat buiten doorgaat, daarover kan schepencollege beslissen. 

Clemens: Ze hebben ook al een paar gedreigd om de sloten van sommige lokalen te vervangen.  

Flor: Als het nuttig kan zijn willen we gerust eens een overleg doen met jullie en het SOG om die wrijvingen eens 

uit te praten.  

Clemens: Merci, ik ga dat een voorleggen aan de groepsleiding.  

Flor: Het is beter dat jullie goed overeenkomen en dat we kunnen tussen komen voordat er grotere problemen 

komen.  
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Evenementen 

− 29 april: Italiaanse avond @ Chiro Oetsjiekoetjsie 

− 28 april: Drum ‘n bass party @ JH Den Uitvlucht 

− 23 t.e.m. 25 juni: Feestweekend Chiro Waregem Centrum 

− 15-16 juli: Feestweekend Chiro Nieuwenhove 

 

Volgende vergadering Jeugdraad  

22 mei om 19.30u. in JH Den Uitvlucht 

 

Bijlage:  

12x Boxstatieven Gravity: 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Subwoofer Pioneer:      Vloermonitor JB Systems: 

    

 

  

 

 



17 april 2023  6 

 

Lichteffect JB Systems Party derby 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lichteffect JB Systems Invader     Lichteffect JB Systems Alien 

 

 

 

 

 

 

Draadloze microfooninstallatie 

   5x Kenwood walkie talkies + oortelefoon: 
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Permanente beachvolleyveldjes jeugdcentrum:  


